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ЗАПИСНИК СА СЕДНИЦЕ ИЗВРШНОГ ОДБОРА - 18.05.2022 
 
Седница одржана у канцеларији СТСНС – Масарикова 24. На седници присутни: Предраг 
Ничић, Синиша Стојшин, Владимир Шишка, Дан Фрациле и Јован Стојшин. Присутно 4 од 5 
чланова ИО што је довољно за пуноправно одлучивање. Оправдано одсутни: Лазар Куртеш и 
Ген. секретар Драган Бунчић.   
 

ДНЕВНИ РЕД 

1. Усвајање Дневног реда; 
2. Усвајање записника са претходне седнице ИО; 
3. Договор око Дана савеза (место, време, протокол) 25.5. (среда) 
4. Сазивање 1. редовне Скупштине СТСНС за 25.5. и нацрт Дневног реда; 
5. Формирање групе за израду пројеката (предлог Ничић П); 
6. Захтев СТК Ћурић за чланством у савезу; 
7. Скидање са стакла просторије СТСНС на СПЕНС-у старих натписа и дизајн нових (Д. 

Фрациле). 
8. Разно 

 
Тачка 1. 

Председник савеза Предраг Нинчић је започео скупштину прочитавши дневни ред од 8 
тачака који је једногласно усвојен 
 

Тачка 2. 
У извештају са записника са претходне седнице констатовано је: 

 Да је 6 клубова од 11 до сада уплатило чланарину, док нису уплатили чланарину ни 

после трећег позива следећи клубови: СТК Детелинара, СТК Неос, СТК НС 2011, СТК 

Академија и СТК Војводина 2011 . Нови рок је 23.05.2022. што ће бити наглашено у 

позиву за Скупштину која ће се одржати 25.05.2022.  

 Утврђено је да је у виду донације за СТК Панонија која користи канцеларију на СПЕНС-

у уплаћено 45.000,00 динара од фирме ПОСИТИВЕ, док ће ЕАСТ – WEST такође уплатити 

45.000,00 дин од стране С.Стојшина коме је предат Уговор о донацији. 

 Рол-ап је обезбеђен уз нови дизајн. 

 Реализован је програм: Посета Грачаници и утврђено је да ће локалне власти 

формирати СТК Грачаница и да ће се наставити традиција Васкршњег  турнира као и 

низ заједничких активности након што је потписан меморандум о сарадњи између 

СТСНС и ПО Приштина.  

 Комисија је оформила предлог термина корићења столова на СПЕНС-у , тај предлог ће 

Ј. Стојшин донети на следећи ИО разматрања и усвајања. 

 
Тачка 3 и 4. 

Потврђен је датум 25.5.2022. за одржавање редовне годишње Скупштине. Место је Зелена 
Оаза у Алибеговцу од 18 часова. Протокол се састоји из два дела: радног дела и свечаног.  
Предлог Дневног реда Скупштине ће саставити В. Шишка: 

- Иизвештај о раду подноси  П. Нинчић 

- Фин. Извештај подноси В. Шишка  

- Активности на реализације програма текуће године Д. Фрациле 
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За свечани део биће обезбеђена пригодна закуска и поклони у виду спортске опреме за 
чланове савеза. Поклон спортске опреме се састоји од: лоптица, судијски бројач и скупљач за 
лоптице на који ће се залепити налепница са логоом савеза и називом клуба којем се уручује 
поклон. 
Упутити позив на Скупштину члановима органа савеза, као и Начелнику за спорт и омладину 
Града Новог Сада и СТСВ.   
 

Тачка 5. 
Оформљен је тим за писање пројеката и састоји се из: Д. Фрациле, В. Шишка и Ј. Стојшин уз 
координацију са П. Ничић.  
 

Тачка 6. 
Захтев за пријем чланства СТК Ћурић ће се размотрити и установити да ли је у складу са 
статутом, уз позив на учешће на наредној Скупштини 25.5. 
Овом тачком је утврђено је да сви чланови морају да  ревидирају своје податке и то ће се 
учинити на наредној Скупштини. Израду Приступнице урадиће В. Шишка која ће се поделити 
клубови на седници и подсетити их да понесу печат.  
 

Тачка 7. 
Једногласно је усвојено како ће се преуредити стаклена површина канцеларије на СПЕНС-у: 
мат пескирано први део (гледајући од доле), празан средњи део, горњи део натпис у 
ширини: Градски стонотениски савез Новог Сада уз лого савеза. На бочном делу иду два 
логоа клубова којима је уступљено на коришћење простора: СТК Војводина и СТК Панонија. 
На предлог П. Ничића треба урадити једну таблу (од плексигласа или нешто случно) и 
поставити на врата канцеларије (табла од 0.5 х 1.0м) где ће писати Градски стонотениски 
савез Новог Сада, а испод побројати све чланове савеза).  
 

Тачка 8. 
Под тачком разно, а на покретање дискусије од стране П.Ничића, а поводом све чешћег 
оштећења инвентара у сали на СПЕНС-у, разматрана је идеја постављања нових камера у 
сали ради подизања како очувања инвентара, али и безбедности у сали и лакшег 
констатовања када дође до повреде истих. Ово би се урадило искључиво у сарадњи са 
СПЕНС-ом што је констатовао П. Ничић.  
 

 
 
 
 
Седница завршена у 20:40.       Записник водио: 
          Ј. Стојшин.  
 

 


